
Požiadavky a odpovede zo zasadnutia Komisia životného prostredia, dopravy, investícii a Územného plánovania z 10.09.2024 
 

ID_číslo Požiadavka Zodpovední Odpoveď Status 

4007 

Mgr. Medal: Manuál verejných priestorov – 
na pripomienkovanie je potrebný dostatočný časový 
priestor. Rád by som bol, aby sme to na komisii po 
pripomienkovaní mali opäť. Aký je ďalší postup, proces 
schvaľovania dokumentu? Mlynčeková Adriana,Ing.arch. 

Manuál verejných priestranstiev je v procese spracovania pripomienok zo strany komisie, zároveň je aktuálne 
predmetom prezentovania aj v rámci dní architektúry, rovnako je v procese z dôvodu predĺženia doriešenie zmluvných 
vzťahov. Predpoklad dokončenia  a schvaľovania je v decembri t.r. 

V procese - 
naplánované 

4008 

Ing. Matejka: Detské ihrisko Pádivec - rastú tam jedovaté 
rastliny (durman, štedrec), treba ich odstrániť 
a  zabezpečiť pravidelnú kontrolu a starostlivosť, ide 
o deti. Jaroš Roman, Ing. 

V lokalite vnútrobloku a detského ihriska Pádivec prebehla údržba zelene a boli aplikované postreky na likvidáciu 
nežiaducich rastlín. 

Zatvorené 

4009 

Ing. Matejka: Detské ihrisko Pádivec - prosím za päť 
vchodov na ulici Pádivého, aby sa kladka aspoň na zimu 
odinštalovala (neúnosne búcha) a tiež, aby sa zvukové 
vankúše obmedzili (veľmi pískajú, ľudia nespia, nie je to 
v poriadku s komfortom bývania) 

Jaroš Roman, Ing. 

Kladka v tomto priestore bola aj pred rekonštrukciou, preto sa budeme venovať technickým riešeniam, resp. čo sa 
zmenilo oproti pôvodnej. Demontáž je až to posledné čo by sme urobili. Akustické vankúše - preverujeme možnosti 
s dodávateľom o ich stlmení. 

V procese - 
naplánované 

 


